
 

 

Notulen MR-vergadering 14 november 2024 

Aanwezig. Team: Josien, Margo, Suzanne en Yersica.  
Ouders: Saima, Sharifa  
 
Agenda 

• Directiemededelingen 
• Ingekomen post 
• Subsidiebasisvaardigheden (zie directiemededelingen) 
• Veiligheidsplan (nav van gesprekken in de BB) 
• Jaarplanning maken 

 

_______________________________________________________________________ 
 
 
Directiemededelingen 

− In aanvulling op de directiemededelingen:  

− De punten van het vaste format waar de directie gebruik van wil gaan maken zijn 
duidelijk. Op dit moment lijken er geen aanvullingen nodig. 

− Ouderbijdrage:  

− Laatste betalingsverzoek is in januari, daarna inventariseren wat er betaald is en wat 
er misschien te kort is.  

− Er zijn tot nu toe meer donaties gedaan dan vorige keer. 

− Na de stadspasbetaling mogen deze ouders niet meer benaderd worden voor extra 
bijdragen, zoals kamp. 

− Kamp en de mogelijkheden op financieel gebied komt op de volgende vergadering op 
de agenda. 

− Subsidie basisvaardigheden/jaarplan: MR is geïnformeerd. 

− Team: MR is geïnformeerd 

− Nieuwbouw: MR is geïnformeerd 
 
Ingekomen post: 

• Er is in Zuidoost een actie opgezet om het lopen/fietsen naar school te stimuleren: 
High Five. Onze school is hier niet voor benaderd. Sharifa bekijkt of er vanuit de ouders 
een aanvraag kan zijn om mee te doen met dit initiatief. Hieronder is de reactie op de 
vraag van Sharifa naar dit project. 

• Op dit moment loopt het project in enkele scholen in Amsterdam. Bij een 
positieve evaluatie van dit schooljaar worden er scholen gezocht die volgend 
schooljaar willen deelnemen.  



Het project wordt uitgerold vanuit de gemeente. Je kan al even onze High Five 
vibe checken via een reportage uit het 
jeugdjournaal https://www.youtube.com/watch?v=Cqt1jQd5Q94&t=1s 

 

• Lui Letterland: een boek waarin 'lezen op de basisschool’ besproken wordt. Beslist een 
aanrader (te leen op school). Er is een deel voor het onderwijs en een deel voor thuis. 
Belangrijke conclusie: begrijpend lezen zou geen apart vak moeten zijn maar 
geintegreerd worden in het hele onderwijs. Onze methode voor kosmisch onderwijs 
Da Vinci gaat hier ook vanuit. Ook het onderzoek van de Werkplaats Onderzoek 
Amsterdam waar onze school aan meedoet ‘lezen met begrip’ heeft hier veel 
raakvlakken mee. 

 
Veiligheidsplan 

• Naar aanleiding van het incident in de bovenbouw bespreken we het veiligheidsplan 
opnieuw. De periode was intensief en er volgen verschillende acties uit (op de 
vergadering nog niet alles bekend).  

• Als school hebben we geleerd van de onrust die ontstaan is na de berichtgeving. Het 
informeren van ouders moet strakker, helderder en zakelijker. Wel de 'dat’ informatie, 
niet de ‘wat’ informatie om te voorkomen dat kinderen en/of ouders gaan gissen naar 
de 'dat’ informatie.  

• Het is eens te meer duidelijk dat we met elkaar onze kinderen opvoeden, zowel thuis 
als op school. We hebben elkaar hierin heel hard nodig. 

• We willen graag een ouderavond organiseren over hoe je om gaat met sociale media 
en welke normen en waarden we daarin delen. We denken aan een ochtend én avond 
om zoveel mogelijk ouders te betrekken. De uitnodiging komt vanuit de MR (de 
oudergeleding) en school. Op de volgende vergadering komen we hierop terug. 

 
Jaarplanning: 

• Agendapunt voor vergadering in januari. 
 
 
 
 
 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Furldefense.com%2Fv3%2F__https%3A%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DCqt1jQd5Q94%26t%3D1s__%3B!!E1R1dd1bLLODlQ4!DRdfDnLrE6muCgPIzO634E3IivQ7rK8mqIXhYCB8aPpFq6GYFspokxjO3ojWiu2bbyGi979EOdnJjI7E4T5Nfws%24&data=05%7C02%7C%7C586e4282527141caeefd08dd360604c3%7Ccda788eeabc04cb495b56d30dfd4ec64%7C0%7C0%7C638726121684951822%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=%2B9oII%2F5zE%2FHArvDH0qmegOTmqc42pvsMfBRosUl38xQ%3D&reserved=0

